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飞 4、 COMPANY PROFILE 

企业简介

浙江友力崩几电苦苦限公司寇新元（吾港）国际发展萄限公司于2010年
在桐乡经济开发区投资威主的一家主资子公司 e 厂区面积2万余平方米 e 拥
苦苦精密加工机捕、 银盒制作、 焊接、 涂装等结合加工制造专业装备 e 是生产
制造汽车、 动车 、 农用机械零配件、 摩托车专用器材以及其官机电－体化产
品的专业公司 ， 可为认证授权客户提供OEMro占牌加工服务。

－流的技术装备 ， 先进的管理经捡 ， 贴心的金辛勤匠务 e 友力建机电已成
为国内外机电制造企业的最佳合作伙伴。

我们的经营理念：诚信为体、 合作共赢

Zhejiang ULG electromechanical Co. Ltd. is a new building (Hongkong) 
a subsidiary of international development limited company in 2010 in Tongxiang 
Economic Development Zone to set up investment, plant area of more than 20000 
square meters, with sophisticated processing machinery, metal fabrication, 
welding, painting and other integrated manufacturing professional equipment, is 
the production of automobile, motor car agricultural machinery, motorcycle 
spare parts, special equipment and other electromechanical products company, can 
provide OEM OEM service for customer authentication and authorization. 

First class technology and equipment, advanced management experience, 
close the whole process of service 行iends of the mechanical and elect『ical
construction has become the best partner in the domestic and foreign mechanical 
and electrical manufacturing enterprises. 

Our business philosophy: 
Integrity for the body, win-win cooperation 
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科学管理质量保证
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